

# 4 DAYS 3 NIGHTS BUSAN & GYEONGJU & DAEGU (GYEONGSANGBUK-DO) MUHIBBAH TOUR WHITE WINTER EXPERIENCE

## DAY 1: Busan (Arrival)

#### (Lunch/Dinner)

Upon arrival Busan Gimhae airport, meet and great by local guide, then proceed to pass by and enjoy the view of Gwang An Bridge. It is the second longest bridge in the country after the Incheon Bridge. Next, proceed to Haedong Yonggung Temple, is one of the major Buddhist temples in Busan. After lunch, visit to Oryukdo Island Skywalk. Enjoy the view of the waves while looking down through the transparent floor. The sea stretches out ahead of the skywalk, perfect for a photo stop. Then transfer to Nampodong Shopping Street & PIFF Square (Busan International Film Festival). Enjoy your shopping time, this is a major shopping and happening district in downtown. Next, proceed to Jagalchi Market is Korea's largest seafood market. After the Korean War the market solidified itself as a fish market. After dinner, check in to hotel for rest.

到达釜山金海机场后,在当地导游的陪同下会面,然后经过并欣赏广安桥的美景。 它是继仁川大桥之后全国第二长的大桥。 接下来,前往釜山的主要佛教寺庙之一海东龙宫寺。 午餐后,参观Oryukdo Island Skywalk。 透过透明地板向下看时,欣赏海浪的景色。 大海在天桥前延伸,非常适合拍照。 然后转移到南浦洞购物街和PIFF广场(釜山国际电影节)。 享受您的购物时间,这是市区的主要购物和活动区。 接下来,前往札嘎其市场是韩国最大的海鲜市场。 朝鲜战争后,市场巩固为鱼类市场。 晚餐后,入住酒店休息。

## DAY 2: DAEGU - BUSAN

#### (Breakfast/Lunch/Dinner)

Breakfast serve at hotel, proceed to Gyeongju and visit to 2 UNESCO World Heritage site's. Bulguk Temple, the beauty of the temple itself and the artistic touch of the stone relics are known throughout the world. Last is Seokguram Grotto, is an 8th-century Buddhist cave temple carved in the hills above Bulguksa Temple in South Korea. Thereafter, visit to Wine Tunnel, is the world's FIRST persimmon wine cellar! You can taste the wine and cheese or snack. Then, proceed to Daegu. Upon arrival, enjoy your shopping time at Dongseongno Street, a major fashion district in Daegu. The streets are packed with hundreds of stores full of personality that reflect the city's fast-paced fashion trends. Tonight, stay at Daegu hotel.

早餐在酒店供应,然后前往庆州,参观2个联合国教科文组织世界遗产。保加利亚的佛国寺,其本身的美景和石雕的艺术风格在世界范围内广为人知。 最后一个是石窟ram石窟(Seokguram Grotto),这是一座8世纪的佛教石窟寺院,雕刻在韩国佛国寺上方的山丘上。 之后,参观世界上第一个柿子酒窖"葡萄酒隧道"! 您可以品尝葡萄酒,奶酪或小吃。 然后,前往大邱。 抵达后,在大邱的主要时尚区Dongseongno 街享受购物时光。 街道上挤满了数百家充满个性的商店,这些商店反映出这座城市的快时尚趋势。 今晚,住在大邱饭店。

DAY 3 : Daegu - Busan

(Breakfast/Lunch)

Breakfast serve at hotel/ local restaurant, transfer back to Busan. Upon arrival, visit and stop by the local product shop: Ginseng Outlet, Cosmetic Shop, Dietary Supplement and Local Food Product Shop for purchasing some authentic Korean local products. Thereafter, exploring the colorful and historic alleyways of Busan's Gamcheon Culture Village. Famous for its brightly coloured terrace houses spread across the face of a steep hill looking out to the sea, Gamcheon Culture Village has been nicknamed Santorini of the East or Busan's Machu Picchu. Then, visit the Yongdusan Park is known for the Busan Tower -outlook view. You may own expenses to the observation deck KRW 5000 per adult/ KRW 3000 per child to enjoy the view which overlooks the city (if time permitted) and the Admiral Yi Sun-Sin Statue among many other things. Then, enjoy shopping time at Seomyeon Migliore. Dinner at own expenses, then transfer back to hotel.

在酒店/当地餐厅享用早餐,然后送回釜山。 到达后,参观并在当地的产品商店停下来: 人参专卖店,化妆品商店,膳食补充剂和当地食品商店,以购买一些正宗的韩国当地产品。 之后,探索釜山的甘川文化村多彩而历史悠久的小巷。 甘川文化村以其色彩鲜艳的排屋而著称,它们直立在陡峭的山丘上,面向大海,被昵称为东方的圣托里尼岛或釜山的马丘比丘。 然后,参观以釜山塔而闻名的龙头山公园。 您可以自费在观景台上,每位成人KRW 5000 /每名儿童KRW 3000,以欣赏城市美景(如果时间允许)和李舜臣海军上将雕像。 然后,在Seomyeon Migliore享受购物时光。 晚餐自费,然后转回酒店

## DAY 4 : Busan (Departure)

(Breakfast)

Breakfast serve at hotel or Packed breakfast, transfer to Busan Gimhae International airport for flight back home.

在酒店享用早餐或打包早餐,然后转移到釜山金海国际机场乘飞机返回家中。



## **PACKAGE INCLUSIONS**

- ✓ Korea return Airport Transfer on Private basis
- ✓ Sightseeing as per the itinerary on Private basis
- ✓ 3 Nights' Accommodation
- ✓ Meals as per itinerary
- ✓ Entrance fee to the mentioned sightseeing places

✓

## PACKAGE EXCLUSIONS

- X All personal expenses; porterage, bar & laundry
- X High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable]
- X Travel Insurance

Email : info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603- 9074 8699 Fax : +603- 9074 8599 WhatsApp : +6016-222 4621

Website : www.reliancepremiertravel.com

#### **RELIANCE PREMIER TRAVEL**

## **KL Eco City**

SO-13A-7, Menara 1 No. 3 Jalan Bangsar Kuala Lumpur 59200

### **Cheras Outlet**

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 43200 Cheras Selangor, Malaysia.

THE JOURNEY GOES ON